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Onsdag d. 11-10-2023 kl. 17:00-21:00 med følgende dagsorden: 

 

Budgetmøde 17:00 – 19:00 i fællesklubben 
 

Deltagere Lone, Anne, Robina, Lena, Bent, Simab, Lenni, Arne og Mogens 

Ordstyrer Robina 

Afbud Birgit 

Referent Robina 

Frugt Robina 

 

1 

 

 

• Endelig godkendelse af dagsorden 

• OK 
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• Endelig godkendelse af referat 

• Arne, Lenni og Kenneth skal på som deltagere 

• Vaskeriet for regnskabet er for 2023 og ikke 2024 

• Drift og bestyrelsen skal kunne samarbejde godt skal 

pointeres 
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• Drift 

• Økonomi konto 115 er 1% under budget, så vi er på plus 

1 procent. 

• Ny medarbejder med opstart i flexjob er begyndt i 

afdelingen pr. 3.10.2023. 

• Der har været afholdt møde med vores rengøringsfirma i 

afdelingen, da vi har været meget utilfredse med den 

rengøring der udføres. De er blevet bedt om, at de sender 

nye folk på som udfører rengøringen, så den bliver bedre. 

• Tilbud på døre og indfatninger – Arne hører 

forvaltningen om det er muligt at køre på den kollektive 

råderet. 

• Tilbud på et vindue som kan åbne fællesklubben – 

16.000. kr. – en for stor omkostning lige pt. 

• Aircondition til klubberne tilbud på det – 23.000 kr. vi 

venter til maj, hvor det bliver varmere, og pengene skal 

tages fra konto 115. Vi afventer og tager ikke nogen 

beslutning endnu. 
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• Tilbud på væggen, som evt. skal rives ned i 

fællesklubben vil koste 100.000 kr. – en for stor 

omkostning lige pt. 

• Blandingsbatterier bliver skiftet uden omkostninger når 

der er fejl på. 

• Miele har fået styr på de enorme regninger, som var 

udsendt til beboerne, og fejlen er udbedret. Der er også 

blevet gjort rent i vaskeriet. 

• Efterårsbeplantning er sat i gang 1. november. Vi har 

som ønsket fået noget, der er grønt hele året. 

Blomsterkummerne får også blomster også, og vi har talt 

om at få noget reflekstape kummerne, da de ikke kan ses 

i mørke, og mange allerede er blevet ødelagt. 

• Sikkerhedsdørene er ved at blive malet omkring kanten.  

• Der er indkøbt nyt køleskab til fællesklubben efter deres 

ansøgning til bestyrelsen. 

• Ny rampe i beboercafeen er også kommet op efter 

ansøgning fra klubberne. 

• Hundeskiltning har Lena og Lenni kigget på, og de er i 

gang. 

• Nyt cykelrum i 2-4 er etableret, og der er kommet nye blå 

skilte på alle cykelrum. 
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• Formanden 

• Julefrokost – Der er bestilt bus til og fra til julefrokosten, 

da det er meget billigere end taxaer. 

 

• Afdelingsmøde – Vi holder møde d. 16. november og 

formanden er i gang med første varselsskrivelse som skal 

omdeles d. 19. oktober 2023. 
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• Økonomi/Lone og Robina 

• Intet af rapportere 
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• Skiltning/ Lena 

• Igangværende projekt med driften 
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• Mails til bestyrelsen 

• Der er kommet 1 mail som skal undersøges først, inden 

vi giver et endelig svar. 
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Evt. 

Kommende møder 6/11 BM, AFD.MØDE 16 /11, 13/12 BM 

 


